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”Vi skall fortsätta försvara välfärden”. Nog med svältbudgetar för våra äldre.  

Alla fastighetsägare vet att det är billigare att äga sin bostad än att hyra den. En kunskap som vi 

måste försöka förmedla till kommunledningen. 

Idag sparar kommunen på oss äldre samtidigt som man bygger fastighetskapital för sina hyresvärdar. 

Vård och omsorg hyr alla sina boenden totalt 767 st. Fastighetsägarnas vinster och värdestegringar 

på dessa fastigheter är nästan 150 millioner per år. Siffror från 2019. Ägde Vård och Omsorg sina 

fastigheter skulle det finnas gott om pengar att spendera på vården för oss äldre.  
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